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Inktvisvangst  -  Quota

Inktvis is steeds populairder in Vlaanderen. Hoewel tong in 2022 met voorsprong de 
populairste vis van de Noordzee bleef, blijkt uit cijfers van Statbel dat de schol niet 
langer op de tweede plaats staat. Voor het eerst is een inktvis, specifiek de zeekat, de 
tweede meest populaire vis van de Noordzee. Een van de redenen daarvoor is dat inktvis 
niet aan visquota onderworpen is zoals de meeste andere vissoorten, en kan er dus 
onbeperkt op gevist worden, aldus Tom Premereur van de visveilingen in Zeebrugge en 
Oostende.

1. Hoe is het momenteel gesteld met de visbestanden van inktvis in de Noordzee en 
voor onze kust? Hoe zijn die in de laatste jaren precies geëvolueerd? Acht de 
minister het nodig te opteren voor quota? Zo ja, welke maatregelen/initiatieven zal 
ze precies nemen? Hoe zal de minister er desgevallend voor zorgen dat dat niet 
gepaard gaat met immense prijsstijgingen voor de consument?

2. In welke mate werkt de minister met andere Europese landen samen om de impact 
van de groeiende inktvisvisserij op de Noordzee te monitoren? Welke bijkomende 
maatregelen/initiatieven zijn er nodig?



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 523 van 22 maart 2023
van FRIEDA VEROUGSTRAETE-DESCHACHT

1. Het is een opvallende vaststelling dat de aanvoer van zeekat op de tweede plaats staat 
in de meest aangevoerde soorten van 2022, een evolutie die zich naar alle 
waarschijnlijkheid in 2023 zal voortzetten. Het grootste deel van de aangevoerde 
zeekat wordt gevangen in het Kanaal, eerder dan in de eigenlijke Noordzee. Het is een 
soort die we de laatste jaren steeds vaker in de vangsten zien opduiken, hoewel er 
reeds vele jaren op die locatie wordt gevist. 

Er is heel wat biologische informatie over de soort gekend, maar er wordt geen gerichte 
data-collectie georganiseerd vanuit het Europese niveau. Gezien zeekat en pijlinktvis 
kortlevende soorten zijn is een klassieke bestandsraming minder aangewezen dan voor 
langer levende soorten. De toestand van de bestanden wordt wel opgevolgd en 
gerapporteerd. Het feit dat deze vissoort vaker gevangen wordt, zegt natuurlijk iets 
over de verhoogde aanwezigheid van die soort op die locatie. Indien er Europese 
initiatieven worden ontwikkeld binnen de contouren van het Europees 
gemeenschappelijk visserijbeleid om hierrond gerichte data-collecties te organiseren, 
om zo meer inzicht te krijgen in het visbestand, dan zullen mijn diensten hier zeker 
aan meewerken.

2. De monitoring van alle vangsten van de Europese visserijvloten verloopt via het 
structurele kader dat hiertoe binnen het Europees visserijbeleid is gecreëerd. 


